
                                                  

Referat skolebestyrelsesmøde – onsdag den. 06. marts 2024  
Afbud: Stinna og Kirsten  
Ordstyrer og kage i dag: Lea B 
Camilla (suppleant) deltog 

 
 
kl. 19.05: Nyt fra elevrådet  

Elevrådsformanden informerede om punkter fra elevrådsmødet i marts. Skolen har to vandposte, som elevrådet ønsker sat op 
igen. Der blev drøftet en del omkring lektier og lektiemænger i Ungemiljøet. Et udvalg fra elevrådet udarbejder en 
spørgeundersøgelse til eleverne i Ungemiljøet omkring lektier. Et udvalg af elever fra Ungemiljøet undersøger muligheden for at 
Ungemiljøet kan få adgang til Multibanen i et frikvarter. 

 
 

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i februar 2024 
 Referatet blev godkendt. 
 

kl. 19.20 Agedrupsagen og møde mellem SB-formændene (AA) 
 Hvordan sikrer vi at ’Agedrupsagen’ ikke sker her? 
 Hvilke retningslinjer har vi som afhjælper at det kan ske her? 

Der har ikke været afholdt et møde Skolebestyrelses formændene. Men Morten O. har modtaget en opfølgning omkring sagen 
fra skolebestyrelsesforperson fra Munkebjergskolen, Camille Leicht. 
Morten A. orienterede om den måde skoleafdelingen og skoleledelsen på Skt. Klemensskolen har reageret på som opfølgning 
på Agedrupsagen.  
Skolebestyrelsen drøftede de bagvedliggende vilkår for folkeskolernes arbejde med inklusion og elevtrivsel. 
Ledelsen orienterede om de forebyggende indsatser, som Skt. Klemensskolen sætter i gang ud fra nuværende vilkår.  
Morten A. orienterede om ’Cirkulæret for god ro og orden’, som gælder for skolen, samt procedurer omkring magtanvendelser 
samt Guid for håndtering af vold og krænkende hændelser overfor elever. 

 

kl. 19.55 Skolens Hjemmeside (MO) – Orientering 
 Skolens hjemmeside skal genbesøges punkt for punkt.  
 På næste skolebestyrelsesmøde drøftes ’Princip for kontaktforældre’. 
 Der er sat fokus på, at hjemmesiden løbende bliver opdateret. Skolens it-ansvarlige er sat på sagen. 

 
Pause 

 
kl. 20.10 Opdatering på Velfærdens fundament (NN; AA). 

Niels orienterede om Velfærdens Fundament, som bliver sat i udbud i dette skoleår. Der er sat penge af til: Modernisering og 
opdatering af skolens faglokaler – it-lokale, Håndværks og Design samt fysiklokalet.  
Etablering af 3 vandposter 
Opgradering af skolen udeområder 
Solskærm ved SFOén 
Renovering af skolens toiletter 
Modernisering af skolens grupperum 
Opgradering af musicalske faciliteter (mobil scene) 
Klimaskærm/solskærm ved Ungemiljøets vinduer 
Opsætning af nudging og visuelt læringsmiljø 

     

kl. 20.30 Kort nyt:  
Skolebestyrelsesvalg – Følgende er på valg: Der er ikke nogen på valg 
Personalenyt 

 Fsfo – Der er kommet 57 børn i Fsfo. Der er ansat nyt personale til Fsfo,samt der er 3 kendte voksne i Fsfo 
 Niels går på efterløn op til sommerferien. 
 Der er blevet lavet en fratrædelsesordning med en lærer grundet langtidssygdom.   

 

kl. 20.50. Evt. 
 Forældrehenvendelser vedr. følgende punkter:  

Meget slik til fastelavn – Er der en sukkerpolitik på skolen? 
Mange film i vikartimerne  
Der er synlige gårdvagter, men de går ikke ind i situationer.  
Skolen/skolebestyrelsen sender en blomst til skolebestyrelsesmedlem Lea grundet barsel 
ForårsSFO børn har svært ved omvæltning ml. Fsfo og sommer SFO 
Skal skolebestyrelsesmøderne begynde tidligere.  
 



Daimi melder afbud til skolebestyrelsesmødet d. 11/4  
 
   
Punkter, der er i proces: 
 
 
I Opfølgning: 
Lektiecafe i sfo 
Årshjul over fester, prøver mm 
Toiletterne er ikke særlige indbydende 
Fælles aftale vedr. lektier i henholdsvis Unge- og børnemiljøet. 
Udvikling i parkeringsproblematikken 
 
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
Revision af hjemmeside 
Mange film i vikartimerne  
Sukkerpolitik for skolen 
 
 
Valgperioder:  
Morten O. blev valgt ind i 2019 
Lea P. blev valgt ind i 2023 
Leon blev valgt ind i 2022 
Daimi blev valgt ind i 2018 og genvalgt i 2022 
Tanya blev valgt ind i 2022 
Lea K. blev valgt ind i ? 
Stina blev valgt ind i ? 
Camilla blev valgt som suppleant i ? 
 

 


